
 آقای دکتر عارف! 
پایتان روی پوست موز رفته

هفته گذشــته یک مصوبه نخ نما شــده و قدیمی 
تحــت عنوان»۹بیســت وهفتم« از ســوی معاون 
اول رئیس جمهوربه وزارت کار، وزارت بهداشــت 
و ســازمان برنامه ابلاغ شد، مصوبه ای که بلافاصله 
با واکنش شــدید وزارت کار روبرو شد و آب پاکی 
برای اجرایی نشدن و نپذیرفتن روی دست دولت و 

وزارت بهداشت ریخته شد!
موضوع ۹بیســت وهفتم حق بیمه که سالهاســت 
وزارت بهداشــت چشــم طمع به آن دوخته است 
در حقیقت پول زوری اســت که وزارت بهداشــت 
می خواهــد بابت خدمات ضعیــف درمانی به بیمه 

شدگان تأمین اجتماعی از این سازمان بگیرد.
ســابقه این طمع ورزی به دولت اول آقای روحانی 
باز می گردد که دکتر هاشمی وزیر وقت سنگ بنای 
آن را گذاشــت و هر بار با ایرادات قانونی روبرو شد 
و به مرحله اجرا در نیامد. حرف حســاب سازمان 
تأمین اجتماعی این است که حق بیمه درمان بیمه 
شــدگان متعلق به دولت نیست و باید نزد سازمان 
بماند. اینکه چرا کسی حاضر نیست این پول را به 
خزانــه و برای وزارت بهداشــت واریز نماید به این 
دلیل اســت که سوابق امر نشان داده هر وقت این 
وزارتخانه به پول رسیده است بجای ارتقای کیفی 
خدمات پزشکی و کاهش هزینه های درمانی مردم 
پول هــا را در محل های غیر ضروری هزینه می کند 
و در نتیجه همیشــه همگان از خدمات ارائه شده 

ناراضی هستند.
موضوع مهمتر از۹بیست وهفتم حق بیمه سازمان 
تأمین اجتماعی این است که بیمه شدگان سازمان 
اعم از شاغلین و بازنشســته ها خارج از این هزینه 
رســمی، هزینه های دیگر و یارانه های خودشان را 
مدام و مرتب به وزارت بهداشــت می پردازند اما نه 
تنها خدمــات خوبی در مراکــز درمانی دولتی به 
مردم و بیمه پردازان ارائه نمی شــود بلکه هزینه ها 
و صورتحســاب های هنگفتی بــرای آنان نیز صادر 

می شود.
هر چند که دکتر ظفرقندی جدید الورود اســت و 
ممکن اســت از سوابق موضوع اطلاع نداشته باشد 
ولی کارشناسان وزارت بهداشت که در واقع »آتش 
تهیــه« این جنگ و نزاع را فراهــم کرده اند خوب 
می دانند که حرف و نظر مثلا کارشناســی شان بی 
پایه و بی اساس است و بدنبال پرکردن جیب وزارت 

بهداشت آن هم بنا حق هستند.
اینــک که آقای دکتر عارف ایــن مصوبه بناحق را 
امضــا نموده باید بداند در زمین وزارت بهداشــت 
بــازی می کننــد و در ایــن میان ایــن وزارتخانه 

اطلاعات غلط به دولت داده و می دهد.
آقای عارف به جــای امضا کردن این مصوبه ناحق 
باید تلاش نماید و۷۰۰هــزار میلیارد تومان طلب 
ســازمان از دولت را زنده کند تا ســازمان تأمین 

اجتماعی بتواند به تکالیف خود عمل نماید.
جناب آقای معــاون اول، اصلی تریــن معضل بیمه 
شــدگان و بخصوص بازنشستگان ســازمان تأمین 
اجتماعی، هزینه های گزاف درمانی اســت که به آنها 
تحمیل می شــود و نه تنها سازمان تأمین اجتماعی 
نتوانســته به وظیفه خودش در کاهش و به حداقل 
رساندن پرداخت ها از جیب بیمه شدگان عمل کند 
بلکه نتوانســته در خصوص سایر هزینه های درمانی 
بیمه شدگان خود، حقوق قانونی آن ها را استیفا نماید.

آقــای دکترعارف چــرا دنبال ۹ بیســت و هفتم 
هستید آیا نمی دانید که یک درصد از ارزش افزوده 
مالیاتی بحســاب وزارت بهداشت واریز می شود که 
نیمی از این مبلغ را بیمه شدگان تأمین اجتماعی 

به عنوان شهروندان می پردازند؟
آیا می دانیــد۱۰ درصد منابــع خالص هدفمندی 
ناشی از افزایش قیمت حامل های انرژی به حساب 

وزارت بهداشت واریز می شود؟
آیا می دانید ۵ درصد از حق بیمه شخص ثالث بیمه 
گذاران به حســاب وزارت بهداشت واریز می شود.
هزینــه های پرســنلی و عمرانی پرســنل وزارت 
بهداشــت نیز از بودجه عمومی کشور و پول نفت و 
مالیات پرداخت می شــود که اگر مجموع این ارقام 
نجومی را در نظر بگیرید نیمی از این پرداختی های 
نجومی و کهکشانی را بیمه شدگان سازمان تأمین 
اجتماعی پرداخت کرده اند اما همین بیمه شدگان 
در مراجعــه بــه مراکــز درمانی دولتــی و وزرات 
بهداشــت نه تنها ازخدمات پزشکی با کیفیت بهره 
مند نیستند بلکه بایک صورتحساب های وحشتناک 
و »دولاپهنا« روبرو می شــوند که ســازمان تأمین 

اجتماعی باید بپردازد.
آقای دکترعارف می دانستید از۷۰هزارمیلیاردتومان 
ارزش افــزوده پرداختی به وزارت بهداشــت رابالغ 
بر۳۵هزارمیلیــارد آن رابیمــه شــدگان تامیــن 
اجتماعی پرداخت کــرده اندچرانباید این مبلغ به 
حســاب تامین اجتماعی واریزشود؟!)این ارقام که 

از۹بیست وهفتم بیشتروبیشتراست(!!!!
آقای معــاون اول چراوزارت بهداشــت وقتی این 
مبالغ نجومی را باواســطه به وزارت بهداشــت می 
پردازند،۹بیســت وهفتم دیگرچه صیغه ای؟وقتی 
بیمــه شــدگان از زندگی روزمره شــان می زنند 
وبه حســاب وزارت بهداشــت پول واریز می کنند 
و از بدحادثه خدمات بی کیفیت وصورتحساب های 
»دولا پهنا« مــی گیرند،چرا با موضوع ۹بیســت 
وهفتــم باردیگراذهان بیمه شــدگان رامشــوش 
مــی کنید؟آقای دکترعارف عزیزبــرای ماکه مثل 
روز روشــن هســت کــه مصوبه شماســرانجامی 
نخواهدداشت ولی مراقب باشید پایتان روی پوست 

موز رفته است!

نکته سنج!

تقریظ حضرت آیت الله خامنه ای بر کتاب »ایستگاه خیابان 
روزوِلت«، طی مراســمی در مؤسســه پژوهشی فرهنگی 

انقلاب اسلامی منتشر شد.
تقریظ حضرت آیت الله خامنه ای بر کتاب »ایستگاه خیابان 
روزوِلت«، دیروز )چهارشنبه ۹ آبان ۱۴۰۳( طی مراسمی 
در مؤسســه پژوهشــی فرهنگی انقلاب اسلامی با حضور 
نویســنده کتاب، کارشناسان و پژوهشــگران تاریخ معاصر 

ایران و جمعی از فعالان حادثه ی تسخیر لانه ی جاسوسی 
آمریکا در تهران در ۱۳ آبان ۱۳۵۸، منتشــر شــد.  متن 
تقریظ رهبر انقلاب اسلامی بر این کتاب به شرح زیر است.

بسمهتعالی
ـ این، گزارشــی متقن و پرفایــده از یک حادثه ی مهم در 
تاریخ انقلاب یعنی تســخیر لانه ی جاسوسی در سال ۵۸ 

است.

این کتاب پرُکننده ی یکی از خلأ های رسانه ئی و تبلیغاتی 
ما اســت. ما به جنگ روایت ها در پیکار های جهانی توجه 
لازم را نکرده ایم و دشمنان و بدخواهان ما از غفلت ما بهره 

برده و بسیاری از حوادث را وارونه نشان داده اند.
باید از نویسنده ی این کتاب و تلاش ارزشمندش قدردانی 
شود بخاطر اقدام هشــیارانه اش در این عرصه ی مهم. نثر 
کتاب روان و رســا و تحقیق و تحلیل هــای آن منطقی و 

صادقانه و قانع کننده است.
ـ نام انتخاب شده برای کتاب عالی است.

مهرماه۱۴۰۳
»ایســتگاه خیابان روزولت« روایتی مســتند از تســخیر 
ســفارت آمریکا در تهران به قلم محمد محبوبی است که 
در ۶۰۸ صفحه توســط مؤسســه مطالعات و پژوهش های 

سیاسی به چاپ رسیده است.
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رهبر انقلاب: 

بهجنگروایتهاتوجهلازمرانکردهایم

رئیس جمهور در جلسه هیئت دولت، گفت:ترانزیت میان استان 
سیستان و بلوچســتان و کشورهای همسایه و همچنین سواحل 

مکران می تواند ظرفیت های خوبی را برای استان به وجود آورد.
جلســه هیئت دولت پیش از ظهر روز چهارشــنبه، به ریاســت 
مسعود پزشــکیان تشکیل، و با پیشــنهاد وزیر کشور و تصویب 
اعضــای هیئت دولــت آقای منصــور بیجار به عنوان اســتاندار 
اســتان سیستان و بلوچســتان انتخاب شد. مســعود پزشکیان 
در این جلســه با بیان اینکه از ابتدای تشــکیل دولت چهاردهم، 
رسیدگی به مسائل و مشکلات اســتان سیستان و بلوچستان از 
دغدغه های اصلی بوده است، گفت: پس از مستقر شدن استاندار 
 جدید، همه باید در کنار یکدیگر کمک کنیم تا مشــکلات استان 

حل شود.
رئیس جمهور با اشــاره به ظرفیت های کم نظیر این استان، اظهار 
داشــت: ظرفیت ترانزیتی استان، کشــورهای همسایه و سواحل 

مکران می تواند ظرفیت های خوبی را برای استان به وجود آورد.
پزشــکیان حل کردن مشــکلات استان سیســتان و بلوچستان 
و دســتیابی به توســعه داخلی و بین المللی را نیازمند همراهی 

گروه های لازم با نگاه به طرح جامع اســتان دانست و گفت: حل 
مشکلات به وسیله طرح جامع استان امکان پذیر است و دولت هم 
با پشــتیبانی ها و اختیارات لازم خود را مکلف به حل این مسائل 

می داند، زیرا ما خدمتگزار مردم هستیم.
رئیــس جمهور با اشــاره به ســخنان خــود در دوران تبلیغات 
انتخابات ریاســت جمهوری مبنی بر اینکه باور و اعتقاد ما یکی 
بودن و پرهیز از برتریت قومی بر دیگری اســت، گفت: همان طور 
َّا  ُّهَا النَّاسُ إنِ کــه خداوند متعال در قرآن مجید می فرماید »یــا أیَ
خَلقَْناکُــمْ مِنْ ذَکَرٍ وَ أنُثْی  وَ جَعَلنْاکُمْ شُــعُوباً وَ قَبائلَِ لتَِعارَفُوا إنَِّ 
َ عَلیمٌ خَبیرٌ« هیچ کســی نسبت به  ِ أتَقْاکُمْ إنَِّ اللهَّ أکَْرَمَکُمْ عِنْدَ اللهَّ
دیگری برتری ندارد، مگر با تقوا و این شعار سرلوحه کار ما است.
پزشــکیان با بیان اینکه یکپارچگی و اتحاد بــه دور از دعواهای 
قومــی و جناحی زمینــه ایجاد قدرت و وفاق ملی را در کشــور 
فراهــم می کند، گفت: هیچ تفاوتی بیــن قوم عرب، عجم، کرد و 
بلوچ نیســت، ما با در کنار هم بــودن می توانیم به قدرت و وفاق 
ملی برسیم تا جایی که نگذاریم بیگانگان نگاه نامناسبی به کشور 

ما داشته باشند.

پزشکیان در جلسه هیئت دولت:
سواحل مکران فرصت خوبی برای توسعه سیستان و بلوچستان است

رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح در پیامی تأکید کرد: انتخاب شــیخ نعیم قاسم به عنوان دبیرکل 
حزب الله لبنان، جلوه ای از اقتدار جبهه  مقاومت برای عبور از بحران هاست.

سردار سرلشکر »محمد باقری« رئیس ستاد کل نیروهای مسلح در پیامی، انتخاب شیخ »نعیم قاسم« 
به عنوان دبیرکل حزب الله لبنان را تبریک گفت. متن این پیام به شرح زیر است.

انتخاب تاریخی جنابعالی به سِــمت »دبیرکل حزب الله لبنان« در شرایط خطیر کنونی که جلوه ای از 
اقتدار، آمادگی و ظرفیت های بالنده ی جبهه ی سرافراز مقاومت و حزب الله قهرمان لبنان برای عبور از 
بحران ها و غلبه ی محتوم بر دشمن خون آشام صهیونیستی است را تبریک و تهنیت عرض می نمایم.

امّت اسلامی و مجاهدان مؤمن راه آزادی قدس شریف اطمینان دارند جانشین صالح و سلحشور »سید 
شهید مقاومت«، حزب الله قهرمان و سرافراز را مقتدر و با صلابت هدایت و همچنان مایه مجد، عظمت 
و افتخار جبهه عظیم مقاومت به ویژه لبنان عزیز قرار خواهد داد. به اذن الله این انتخاب مبارک ســپر 
مقاومت و عزم و اراده رزمندگان تاریخ ســاز حزب الله علیه جبهه شــرارت را مستحکم تر و درخشان تر 

می سازد و روند فروپاشی رژیم بی هویت و جنایتکار صهیونیستی را سرعت خواهد بخشید.
عزت و موفقیت روزافزون آن عالم فرهیخته و رهبر خردمند و شــجاع در تداوم راه شهیدان مقاومت 
به ویژه »شــهید حجت الاسلام والمسلمین سید حســن نصرالله« در دفاع از ملت و سرزمین لبنان و 

آرمان فلسطین مظلوم را از خدای قادر متعال خواستارم.

سرلشکر باقری:
 انتخاب دبیرکل جدید حزب الله 

جلوه ای از اقتدار جبهه  مقاومت است

جزئیاتبرنامههای
یومالله۱۳آبان

سـردار محمدرضـا نقـدی رئیـس سـتاد مرکـزی یـوم الله 
سـیزدهم آبـان  در نشسـت خبـری جزئیـات برنامه هـای 

یـوم الله را تشـریح کـرد.
بـه گـزارش فـارس، سـردار محمدرضا نقدی رئیس سـتاد 
مرکـزی یوم الله سـیزدهم آبـان دیروز ضمن یـاد و خاطره 
شـهدای انقـلاب اسـلامی و شـهدای جبهـه مقاومـت در 
مـورد جزئیـات برگـزاری برنامـه روز دانش آمـوز، گفـت: 
ایـن قـرن، قـرن غلبـه مسـتضعفان بـر مسـتکبران و قرن 
اراده ملت هـا اسـت. وی بـا بیـان اینکـه در ۱۳ آبـان ۳ 
روز  ایـن  اول  مناسـبت  افـزود:  داریـم،  را  مهـم  حادثـه 
تبعیـد امـام راحـل )ره( در سـال ۴۲ بـه خاطـر اعتـراض 
بـه کاپیتولاسـیون کـه تحقیـر یک ملـت بـزرگ را در پی 
داشـت بازمی گـردد. دومیـن مناسـبت آن در سـال ۵۷ به 
خاطـر اعتـراض دانـش آمـوزان نسـبت بـه رژیـم پهلـوی 
بـود کـه منجـر بـه کشـتار جنایتکارانـه ده هـا دانش آموز 
شـد و نیـز حادثه سـوم کـه این روز بیشـتر با ایـن عنوان 

شـناخته می شـود، تسـخیر و فتح لانـه جاسوسـی آمریکا 
در سـال ۵۸ توسـط دانشـجویان انقلابـی پیـرو خـط امام 
اسـت. رئیس سـتاد مرکـزی یوم الله سـیزدهم آبـان اظهار 
بـه عنـوان مبـدأ  را  آبـان  آمریـکا می خواهـد ۱۳  کـرد: 
اختلافـات ایـران و آمریـکا بشناسـد امـا ایـن اختلافـات 
بـه قبـل از آن بـر می گـردد. سـردار نقـدی اظهـار کـرد: 
بـه فرمـوده حضرت امـام خمینی آمریکا دشـمن بشـریت 
اسـت، آیـا این یـک عبارت معمول اسـت، خیـر. اگر رژیم 
آمریـکا نبـود ۱۴۰ هـزار نفـر در هیروشـیما و ۱۷۴ هـزار 
نفـر در ناکازاکـی کشـته نمی شـدند یـا در کـره جنوبـی 
و گواتمـالا، افغانسـتان، عـراق، ویتنـام و ده هـا کودتـای 

خونبـار در آمریـکای لاتیـن.
رئیـس سـتاد مرکزی یـوم الله ۱۳ آبان اظهار کـرد: آمریکا 
در حمایـت از رژیـم صهیونیسـتی هم لجسـتیکی و هم از 
جهـت نیـروی انسـانی در جنـگ علیـه غـزه حضـور دارد 

اگـر اینهـا نبودند اسـراییل نمی توانسـت ادامـه دهد.
سـردار نقـدی گفـت: از ایـن رو دانشـجویان در سـال ۵۸ 
کار ارزشـمندی انجـام دادنـد و ماهیـت رژیم آمریـکا را با 
کشـف و افشـای اسـناد سـفارت آمریـکا در ایـران نشـان 
دادنـد و مـا از آنهـا تقدیر می کنیم و برای بزرگداشـت این 
حماسـه بـزرگ امسـال هم مـردم در ایـن روز بـه خیابان 

می آینـد و یـاد آنها را گرامـی می دارند. وی افزود: امسـال 
ایـن روز مصادف اسـت بـا انزجـار از اقدامات اسـرائیل در 
غـزه. کشـتار مردم در غـزه آنقـدر منزجرکننده اسـت که 
حتـی حامیـان و خواننده هـای طاغوتـی هم از اسـراییل و 

آمریـکا شـکایت می کنند.  
رئیـس سـتاد مرکـزی یـوم الله ۱۳ آبـان بـا بیـان اینکـه 
رسـانه ها و دیپلماسـی آمریـکا در خدمـت صهیونیسـت ها 
اسـت و ارتـش آمریـکا نیـز در حمایـت نظامـی از رژیـم 
صهیونیسـتی وارد میـدان شـده اسـت، بیـان کـرد: امروز 
شـریک جنایـات رژیم صهیونیسـتی آمریکایی ها هسـتند 
امـام )ره(  بنابرایـن جملـه  واقعیتـی اسـت  ایـن یـک  و 
مـواردی اسـت کـه گفتـم و بسـیاری از جنایـات دیگـر. 
سـردار نقـدی مطـرح کـرد: آمریکا همـه جا حامـی رژیم 
بـوده و سـه قطعنامـه را علیـه رژیـم وتـو کردنـد. آمریـکا 
۱۴.۳ میلیـارد دلار در آبـان سـال قبـل و ۲۶ میلیارد دلار 
در اردیبهشـت امسـال بـه اسـرائیل کمـک نظامـی کـرد. 
وی تصریـح کـرد: ۲۵۰ پـرواز ترابـری آمریـکا بـه رژیـم 
عملیاتـی  پروازهـای  و  انجـام  کـودکان  کشـتار  بـرای 
آمریـکا در عملیات هـای وعـده صـادق ۱ و ۲  از سـوی 
انجـام شـد. رئیـس سـتاد مرکـزی یـوم الله سـیزدهم آبان 
گفـت: اگـر حاکمیت آمریـکا نبود ۴۸ هزار کشـته در غزه 

نداشـتیم. ارتـش آمریـکا در خـاک فلسـطین حضـور پیدا 
 کـرده و پدافنـد خود را در سـرزمین های اشـغالی مسـتقر

 کـرده اسـت. سـردار نقـدی تاکید کـرد: اگر آمریـکا نبود 
رژیـم صهیونیسـتی چندیـن بـار برانـدازی و تمـام شـده 
بـود. وی خاطرنشـان کـرد: در ۱۳ آبـان ماهیـت واقعـی 
آمریـکا توسـط دانشـجویان بـه جهانیان نشـان داده شـد. 
رئیـس سـتاد مرکـزی یـوم الله سـیزدهم آبـان بیـان کرد: 
بـه  دانش آمـوز  روز  مناسـبت  بـه  ایـران  مـردم  امسـال 
خیابان هـا خواهنـد آمـد و ایـن روز متفـاوت تـر از سـال 

هـای گذشـته خواهـد بـود.
رئیـس سـتاد مرکـزی یـوم الله سـیزدهم آبـان با اشـاره به 
جزئیـات برنامه هـای روز دانش آموز، بیان کـرد: راهپیمایی 
۱۳ آبـان سـاعت ۹ صبـح آغـاز خواهد شـد و مسـیر آن به 
سـمت لانه جاسوسـی خواهـد بود، همچنین سـاعت ۹:۳۰ 
صبـح مراسـم سـخنرانی مقابـل لانـه جاسوسـی برگـزار 
اینکـه شـعار محـوری  بیـان  بـا  نقـدی  می شـود. سـردار 
راهپیمایـی ۱۳ آبـان امسـال »راهیـان راه قـدس« اسـت، 
گفـت: امسـال عـلاوه بـر راهپیمایـی از میدان فلسـطین به 
سـمت لانـه جاسوسـی، در مسـیر راهپیمایی ایسـتگاه های 
فرهنگـی و دانـش آمـوزی خواهیـم داشـت که بـا تولیدات 

هنـری خود بـه میـدان خواهنـد آمد.

وزیر دفاع و پشــتیبانی نیروهای مســلح، ورود جنگنده های اسرائیلی به آسمان 
ایران در جریان حمله اخیر را رد کرد.

امیر خلبان عزیز نصیرزاده وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح دیروزدر حاشیه 
برگزاری جلســه هیئت دولــت در جمع خبرنگاران گفت: عملیــات اخیر رژیم 
صهیونیستی علیه ایران را از دو جنبه باید بررسی کنیم. اول اینکه دشمن تلاش 

کرد هم به سامانه پدافندی و هم به سامانه آفندی ما آسیب بزند.
وی افزود: در این راســتا، موفقیت چندانی نداشت به دلیل اینکه بخش هایی که 
توانســته بود آســیب وارد کند از طریق تمهیدات پدافند غیرعامل دیده بودیم 

مانند صنایع دفاع که تلفات انسانی نداشتیم.
امیر نصیرزاده ادامه داد: دانش صنایع دفاعی ما بومی اســت و اگر قسمتی مورد 
آســیب قرار بگیرد حتی یکی از ســامانه های پدافندی را روز بعد از تجاوز رژیم 
صهیونیستی جایگزین کردیم. بنابراین هیچ خلل  و مشکلی برای ما در روند تولید 
ســامانه های آفندی مانند موشک ایجاد نشد. امیر نصیرزاده گفت: از جنبه دیگر 
اگر به این حمله نگاه کنیم، رژیم صهیونیستی حتی اگر یک تیر به بیابان ما بزند 
باز هم به یک کشــور با هویت، با فرهنگ کهن و قوی جســارت کرده و برای ما 

قابل گذشت نیست و در زمان مقتضی پاسخ آن داده خواهد شد.
وزیر دفاع در پاســخ به این ســوال که آیا جنگنده ای از دشمن وارد خاک ایران 

شده است، تصریح کرد: نه. 

وی گفت: طبق ماده ۵۱ منشــور ســازمان ملل متحد اگر کشوری به یک کشور 
دیگــر تعرض و حمله کند کشــور مقابل حق پاســخگویی دارد که یک موضوع 
کاملا مشــخص اســت. امیر نصیرزاده در پاسخ به ســوالی دیگر مبنی بر اینکه 
برخی رسانه های خارجی از همکاری مشترک ایران در تولید هواپیمای جنگنده 
سوخو-۳۵ در داخل کشور با روسیه خبر داده اند تأکید کرد؛ بنده از این موضوع 
خبر ندارم. وزیر دفاع در پاســخ به سوالی مبنی بر اینکه اینگونه ادعا شده است 
که توان پدافندی ایران توســط دشــمن از بین رفته و دفعات بعدی قادر خواهد 
بود بسیار راحت تر به ایران حمله کن، گفت؛ این یک ادعای بی خود است و چنین 

چیزی صحت ندارد.
وی در پاسخ به این سوال که آیا قرار است پاسخ سختی به دشمن بدهیم، گفت: 

متناسب با قوانین بین المللی پاسخ رژیم صهیونیستی را خواهیم داد.
امیر نصیرزاده در پاســخ به ســوال دیگر درباره اینکه برخی رســانه ها به دنبال 

فضاســازی برای پاسخ سریع به رژیم صهیونیستی هســتند، عنوان کرد؛ فرمان 
مقام معظم رهبری این است که نه تعلل می کنیم و نه شتاب زده عمل می کنیم 
حتماً در این خصوص تدبیر، زمان، مکان و چگونگی انجام مناســب آن را تعیین 

خواهیم کرد.
وزیر دفاع در پاســخ به ســوالی درباره اینکه قرار است چه اقداماتی برای امنیت 
مرزها انجام شــود، گفت؛ برنامه های متعددی مانند ســاخت دیــوار مرزی در 
قســمت های هم مرز با افغانستان و پاکســتان در دست اجرا قرار دارد که اعتبار 
مناسب آن نیز پیش بینی شده و با جدیت ادامه دارد که یکی از راه های مناسب 
برای تامین امنیت مرزها اســت.  امیر نصیرزاده در پاســخ به ســوالی مبنی بر 
اینکه با توجه به هدف قرار گرفتن یکی از مواضع ایران در شــاهرود آیا از طریق 

کشورهای شمالی نیز به ایران حمله شده است، گفت: نه.
وی در ادامه در پاســخ به سوال دیگری درخصوص افزایش ۲۰۰ درصدی بودجه 
نظامی کشورمان بیان کرد: از افزایش ۲۰۰ درصدی بودجه اطلاع دقیق ندارم، تا 
جایی که اطلاع دارم این اســت که بودجه براساس سال های گذشته چیده شده 

و به نسبت افزایش سایر بودجه ها، بودجه دفاعی به همان نسبت بوده است.
وزیر دفاع در پاســخ به سوال دیگری درباره امکان رصد فضایی اهداف کشورمان 
در حمله موشــکی به اسرائیل گفت؛ بعد از عملیات وعده صادق دو، در تصاویری 

که منتشر شده بود دیدید که به چه مکان هایی اصابت صورت گرفته بود.

وزیر دفاع: 
 هیچ جنگنده ای در حمله اسرائیل 

وارد ایران نشده است

فرهادخادمی

رسانه  ملی تحت هجمه داخلی و خارجی

کلی گویی در باره عملکرد یک نهاد و ســازمان حاکمیتی بسیار کار ساده و دم 
دستی است. بدون هیچ اندیشه و تعمقی در باره یک سازمان تأثیر گذار که بارها 
از ســوی دشــمنان در زمان های گوناگون و اکنون با هجمه های سنگین روبرو 
بوده و حتی قطع برنامه های ماهواره ای خود از سوی اروپا و آمریکا را هم تجربه 
کرده اســت خسن گفتم راحت است. بارها گفته شده و همگان به ویژه نخبگان 
و فرهیختگان تأکید کرده اند که انتقاد باید ســازنده و کارگشا باشد نه تخریبگر 

چرا که تنها باعث ایجاد فضایی مسموم در جامعه می شود.

مدتی است برخی اشخاص و رسانه ها نسبت به عملکرد صدا و سیما انتقاد دارند 
که البته این انتقادات منصفانه نبوده و به ارائه راهکار نیز نرسیده است.

چندی پیش یک نظر سنجی از سوی ایسپا انجام شد که مخاطب سازمان صدا 
و سیما را » ۱۱.۵« درصد اعلام کرده بود و همین موضوع باعث شد تا بسیاری 
به این نظرسنجی اســتناد کرده و اقدام به تخریب و تضعیف رسانه ملی کنند. 
رسانه ای که در ۶ ماه ســال جاری از پس بحران ها و چالش های زیادی برآمده 
است. این نظر سنجی از ســوی ایسپا و فقی تعداد معدودی دانشجو که بیشتر 
در خوابگاه و مشغول درس هستند گرفته شده، آیا می توان آن را به کل جامعه 

گسترش داد؟
نتیجه یک نظرســنجی که از سوی مسئول ایســپا با توضیحاتی که ارائه داده 
رد شــده اســت، بهانه ای برای تاختن به صدا وسیما گشته حال آن که در یک 
حکومت نمی توان نمونه ای یافت که اشــخاص و رسانه ها علیه رسانه ملی کشور 
خود اقــدام کنند و به تخریب و تضعیف آن بپردازند این روش از آنجا نشــأت 
می گیرد که آقایان نه تنها رسانه ملی بلکه خودزنی هم میکنند. و در واقع رسانه 

مل یرا نمی شناسند.
روزنامه های که صاحب امتیاز و مدیر مسئولش که اکنون در بدنه اطلاع رسانی 

دولت مســعود پزشکیان مســئولیت پیدا کرده چرا اقدام به فضا سازی منفی و 
تخریب صدا وسیمای جمهوری اسلامی ایران می پردازد؟

برنامه های پر مخاطب که چه بســا تخریبگران هم بیننده آن باشــند در صدا و 
سیما کم نیست، مانند سریال آقای قاضی، طوبی و بسیاری برنامه دیگر که تأثیر 

گذار و پر مخاطب است. 
یک رسانه در پاسخ به ریاست صدا و سیما که گفته »چهره ها و برخی رسانه ها 
از اینکه رســانه ملی بالای ۷۰ درصد مخاطب دارد ناراحتند« ادعا کرده که در 
واقع مردم از ۷۰ درصد مخاطب رسانه ملی ناراحت نیستند، چرا که اصلا مردم 

مخاطب رسانه ملی نیستند و تلویزیون نگاه نمی کنند.«
نویسنده این مطلب سطحی از کجا به این نتیجه رسیده که اینگونه با قاطعیت 

سخن گفته است؟
ادعای این که برنامه های صدا و ســیما مخاطب ندارد در حالی اســت که باید 
تلویزیون را دید و رادیو را گوش داد و اگر مدعیان این موضوع بیننده و شنونده 
برنامه های صدا و ســیما نیستند چگونه قضاوت می کنند؟ از کجا چنین نظراتی 
را ارائه می دهند؟ احتمالا از روش مسعود فراستی استفاده می کنند که فیلم را 

ندیده نقد می کند و بر نقد خود هم تأکید و اصرار دارد!

یادداشت سردبیر

m.director80@yahoo.com
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